
Inspraak Forumvergadering over de motie milieuzone, 30 km/u en VCP van 

dinsdagavond 11 mei om 19.00 uur 

 

Bijdrage van Bram en Sascha Sizoo-Adema, Coehoornsingel 94, 7201 AE Zutphen 

 

Geachte leden van deze vergadering, 

Hartelijk dank voor de gelegenheid die u biedt om onze visie op de ingediende Motie Milieuzone, 30 

km/u en VCP met u te delen. 

 

Wij wonen sinds 2008 aan de Coehoornsingel 94 en hebben in de laatste 12 jaar een aanzienlijke 

toename gezien in verkeersdrukte, wat wij als hinderlijk en gevaarlijk ervaren. 

 

De door ons beleefde toename in het aantal auto’s en vrachtverkeer (vooral bestelbusjes en 

campers) gaat gepaard met geluidsoverlast en meer vervuiling. Wij merken dit onder andere door 

meer zwarte fijnstof op de vensterbanken en bijvoorbeeld de tuinmeubels en het balkon.  

 

Daarnaast lijkt het verkeer ook steeds harder te rijden, wat gevaar oplevert bij het oversteken en 

fietsen.  

Wij maken ons vooral zorgen over de gevaarlijke situaties voor de kinderen die naar school gaan of 

van school terugfietsen naar huis omdat veel scholieren gebruik moeten maken van de 

Coehoornsingel. Wij zien dan ook regelmatig kinderen die maar net ontweken kunnen worden door 

een auto of bestelbusje. 

 

De toename van verkeer uit zich ook in het aantal auto’s dat in de buurt wordt geparkeerd. Vaak 

zijn de autobezitters geen aanwonenden of bezoek. De auto’s worden stelselmatig binnen 5 meter 

van de hoek Coehoornsingel / Jacob Damsingel geparkeerd waardoor het zicht op verkeer op de 

Coehoornsingel volledig belemmerd wordt, komend vanaf de Jacob Damsingel. Hierdoor moeten 

auto’s een stukje de Coehoornsingel oprijden om te kunnen zien of er verkeer aankomt. Dat levert 

levensgevaarlijke situaties op, vooral voor fietsers. 

Er wordt overal geparkeerd, bijvoorbeeld in de groenstroken of voor het voetpad dat achter 

Sutphene loopt en uitkomt op de Coehoornsingel, waardoor bewoners van Surphene die gebonden 

zij aan een rolstoel soms eenvoudigweg niet kunnen oversteken omdat de uitgang van het voetpad 

geblokkeerd is.  

Kortom, het staat regelmatig vol met slordig geparkeerde auto’s wat hinderlijk is voor mensen die 

afhankelijk zijn van een rolstoel en voetgangers, of zelfs de doorgang over het voetpad helemaal 

belemmerd 

 

Wij steunen de motie waarin wordt voorgesteld om een milieuzone en een 30 km/u 

snelheidsbeperking in te stellen voor de stad/bebouwde kom. Wij denken dat de aanpassing van  

het Verkeers Circulatie Plan (VCP) dat hiervoor nodig is de leefsituatie voor veel inwoners en 

bezoekers van Zutphen aanzienlijk zal verbeteren. 

 

Hartelijk dank voor uw aandacht.  

 

 

 

 


